
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne -  05.05.2021 
 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtok samrøystes å gjere sak RS 18/21 
«Kvalitetsmelding for vidaregåande opplæring» om til ei politisk sak og sette saka på sakslista 
 
Kjell Gitton Håland (A) sette fram slikt forslag: 
 

«RMNF ønskjer at Kvalitetsmeldinga skal syne og drøfte korleis ein legg til rette for elevar 
med nedsett funksjonsevne og utfordringar dei møter i undervisningssituasjonen. Det er 
viktig at ein er medvetne om både behov og rettar som denne elevgruppa har.» 

 
Avrøysting 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Uttale frå rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 
RMNF ønskjer at kvalitetsmeldinga skal syne og drøfte korleis ein legg til rette for elevar med 
nedsett funksjonsevne og utfordringar dei møter i undervisningssituasjonen. Det er viktig at ein er 
medvetne om både behov og rettar som denne elevgruppa har. 
 


